
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 910
Skatteministeriet har erkendt, at grænsehandelen med øl og sodavand har
været undervurderet.
– Har det betydning for de elasticitetsberegninger, ministeriet benytter for at

vurdere grænsehandelseffekterne?
– Hvilket grundlag har ministeren benyttet i elasticitetsberegningerne og vil

en større volumen i grænsen betyde, at effekterne i grænsehandelen bli-
ver større end, hvis de hidtidige elasticitetstal benyttes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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